

Taiwan Smart Solutions Association - 2025 Membership Renewal and Application 台灣智慧解決方案協會 - 2025 年會員續會與申請

Dear Members and Prospective Members,
親愛的會員與未來會員：

As we approach the end of the year, it's time to renew your 2025 membership with the Taiwan Smart Solutions Association (TSSA). We also warmly welcome new members to join our community! Below are our updated membership categories and benefits, designed to simplify the application process and enhance your experience.

又到了一年即將結束之際，準備更新 2025 年台灣智慧解決方案協會（TSSA）會員資格的時候了！我們也熱烈歡迎新會員加入我們的社群！以下是我們更新的會員類別與福利，旨在簡化申請流程並提升您的參與體驗。

Membership Categories and Benefits 會員類別與福利

Personal Membership 個人會員

Description (描述): Ideal for individuals interested in networking and learning within the smart solutions community, without representing or promoting a company/organization.

適合希望在智慧解決方案社群中進行人脈拓展與學習的個人，但**不得代表或推廣公司/組織產品或服務**。

Annual Fee (年費): NT\$2,000

Benefits (福利):

- Access to member-exclusive activities, such as webinars, workshops, and networking events focused on smart solutions trends.
參與會員專屬活動，例如聚焦於智慧解決方案趨勢的線上研討會、工作坊和人脈拓展活動。
- Subscription to association newsletters and updates on industry insights.
訂閱協會電子報及行業洞察更新。
- Opportunities to participate in discussions and forums (personal capacity only; no company promotion).
以個人身份參與討論和論壇（不得推廣公司產品/服務）。
- Discounted rates for association-sponsored conferences or training sessions.
協會贊助的會議或培訓課程享有折扣。
- Basic member directory listing (name and contact info only).
基本會員名錄列名（僅限姓名及聯繫資訊）。

Business/Group Membership Tiers

企業/團體會員等級

Description (描述): Designed for companies and organizations in the smart solutions sector. All tiers allow promotion of products/services at events and through association channels. Tiers offer escalating visibility and strategic opportunities.

專為智慧解決方案領域的公司及組織設計。所有等級均允許在活動及協會管道中推廣產品/服務。各等級提供逐步增強的曝光度與策略性機會。

Silver Tier (銀級)

Annual Fee (年費): NT\$10,000

Benefits (福利):

- All Personal Membership benefits, plus:
包含所有個人會員福利，外加：
- Permission to introduce and showcase company products/services at general association events.
允許在協會一般活動中介紹及展示公司產品/服務。
- Listing in the association's online member directory with company profile (basic info, logo, short description).
在協會線上會員名錄中列名，包含公司簡介（基本資訊、標誌、簡短描述）。
- Access to exclusive business networking sessions and matchmaking opportunities.
參與專屬商業人脈拓展會議及配對機會。
- One complimentary pass to the annual association conference.
年度協會會議一張免費入場券。

Gold Tier (金級)

Annual Fee (年費): NT\$25,000

Benefits (福利):

- All Silver Tier benefits, plus:
包含所有銀級福利，外加：
- Featured spot in association newsletters or social media (e.g., quarterly product highlights).
在協會電子報或社群媒體中獲得專題展示（例如每季產品亮點）。
- Priority access to co-hosting webinars or panels on smart solutions topics.
優先參與共同主持智慧解決方案主題的線上研討會或座談會。
- Two complimentary passes to the annual association conference, plus discounted rates for additional attendees.
年度協會會議兩張免費入場券，額外與會者享有折扣。
- Access to member-only resources like industry reports, templates, and benchmarking data.
獲取會員專屬資源，例如行業報告、模板及基準數據。
- Voting rights in association elections for general matters.
在協會一般事務選舉中擁有投票權。

Diamond Tier (鑽石級)

Annual Fee (年費): NT\$40,000

Benefits (福利):

- All Gold Tier benefits, plus:
包含所有金級福利，外加：
- Sponsorship opportunities for association events (e.g., logo placement on event materials, booth space at conferences).
協會活動贊助機會（例如活動資料上標誌展示、會議展位空間）。
- Dedicated company feature article in the association's annual report or website.
在協會年度報告或網站上獲得專屬公司專題文章。
- Invitations to private roundtable discussions with industry leaders and policymakers.
受邀參與與行業領袖及政策制定者的私人圓桌討論。
- Three complimentary passes to the annual association conference, with VIP seating.
年度協會會議三張免費入場券，含貴賓席位。
- Customized matchmaking for partnerships or collaborations within the association network.
在協會網絡內進行客製化的合作或夥伴配對。

Platinum Tier (白金級)

Annual Fee (年費): NT\$50,000+

Benefits (福利):

- All Diamond Tier benefits, plus: 包含所有鑽石級福利，外加：
- Premier sponsorship status (e.g., headline sponsor for major events, speaking slots).
頂級贊助地位（例如主要活動的頭號贊助商、演講機會）。
- Advisory role opportunities, such as input on association strategy or committee participation.
顧問角色機會，例如參與協會策略制定或委員會工作。
- Exclusive access to high-level events, like executive dinners or international delegation trips.
參與高級別活動，例如高階晚宴或國際代表團訪問。
- Unlimited complimentary passes to association events, with personalized concierge support.
年度協會會議四張免費入場券，含貴賓席位。
- Enhanced visibility: Top billing in directories, custom promotional campaigns, and potential board nomination eligibility. 增強曝光度：名錄頂級排名、客製化推廣活動及潛在董事會提名資格。

Payment Instructions

繳費方式

Please select your desired membership category and submit the appropriate fee via bank transfer. Include the (group) member name in the transfer details. New members need to pay an onetime application fee \$3000 (Business member) or \$1000 (Individual) 新會員請繳納入會費 \$3000(企業會員) 或 \$1000 (個人會員)。請選擇您希望的會員類別並透過銀行轉帳繳交相應費用。轉帳時請註明（團體）會員名稱。

+886 920-208-020

info@tss-association.org

<http://www.tss-association.org>

Bank Details (銀行資訊):

- Account Name (戶名): Taiwan Smart Solutions Association (台灣智慧解決方案協會)
- Bank (銀行): Cathay United Bank, East Tainan Branch (國泰世華銀行東台南分行)
- Account Number (帳號): 051-03-501147-5

Transfer Details (轉帳資訊):

- Amount (匯款數額): \$ _____
- Last 5 Digits of Payer's Account Number (匯款帳號後五碼): _____

Submission (提交):

- Email the completed membership application form (for new members) and payment details to membership@tss-association.org.
將填妥的會員申請表（新會員適用）及繳費資訊電郵至 membership@tss-association.org.
- For receipts, please provide the invoice title, recipient name, and mailing address.
如需收據，請提供抬頭、收件人姓名及郵寄地址。

Contact (聯繫):

For any questions, please reach out to our secretariat at membership@tss-association.org. Thank you for your support!

如有任何問題，請聯繫協會秘書處：membership@tss-association.org。感謝您的支持！

Compiled by the Taiwan Smart Solutions Association

+886 920-208-020

info@tss-association.org

<http://www.tss-association.org>

Copyright © 2025 Smart Cities Consulting Ltd All Right Reserved